

**Superior Court of Justice - CV-00-00000000-ONEW - Ottawa / Cour
supérieure de justice - CV-00-00000000-ONEW - Ottawa**

From CivilClaimsDocuments@ontario.ca <CivilClaimsDocuments@ontario.ca>

To Steven Reynen <reynen@pm.me>

Date Monday, September 8th, 2025 at 16:04

This is a message from the Superior Court of Justice regarding your case: **New Case Filing, file number CV-00-00000000-ONEW, and client internal file name and/or file no. Romans13.Romans14.23.Luke17.1- 3.REYNENvROGERS-S3.**

The following document(s) submitted through Civil Submissions Online on September 03, 2025 at 04:12pm, **Confirmation # 3432579**, were **NOT** filed and/or issued with the Registrar:

- Form 62A: Notice of Appeal of a Decision of the Consent and Capacity Board

Your request for filing and/or issuance has been denied due to the following reason(s):

- Other reason(s): Please kindly file your documents through the divisional court online portal.

If you used a credit/debit card to pay a court filing fee, your credit/debit card has not been charged and any pending charge you see on your account statement will reverse itself within 7 business days.

You may submit revised documents along with the associated filing fee through Civil Submissions Online.

If you have any questions, contact the court at:

Ottawa

161 Elgin St 2nd fl, Ottawa, ON, K2P2K1

Phone Number: (613) 239-1054

For more information, please visit [Civil law information and resources](#), the [Rules of Civil Procedure](#) and the [Superior Court of Justice website](#).

The contents of this email and any attachments contain confidential information that may be privileged and/or exempt from disclosure under applicable law or court order, and are intended only for the use of the recipient(s) named above. Any distribution, review or copying of the contents of this communication by anyone other than the intended recipient(s) is strictly prohibited. If you have received this email in error, please alert CivilClaimsOnline@ontario.ca and delete this email.

Registrar, Superior Court of Justice

Please do not reply to this email as this mailbox is not monitored.

Ceci est un message de la Cour supérieure de justice à propos de votre dossier : **New Case Filing, numéro de dossier CV-00-00000000-0NEW et nom du dossier interne du client et/ou n° de dossier Romans13.Romans14.23.Luke17.1- 3.REYNENvROGERS-S3.**

Les documents suivants, soumis par l'intermédiaire du Portail en ligne pour les actions civiles le 03 septembre 2025 à 16 h 12, **confirmation de soumission n° 3432579**, n'ont **PAS** été déposés ou délivrés par le greffier :

- Formule 62A : Avis d'appel d'une décision de la Commission du consentement et de la capacité

Votre requête de dépôt ou de délivrance est refusée pour les motifs suivants :

- Other reason(s): Please kindly file your documents through the divisional court online portal.

Si vous avez utilisé une carte de crédit ou de débit pour payer les frais de dépôt, ces frais n'ont pas été portés à votre carte, et tout solde impayé figurant sur votre relevé sera contrepassé dans les 7 jours ouvrables.

Vous pouvez soumettre des documents révisés et payer les frais de dépôt connexes par l'intermédiaire du Portail en ligne pour les actions civiles.

Si vous avez des questions, communiquez avec le tribunal à :

Ottawa

161 Elgin St 2nd fl, Ottawa, ON, K2P2K1

Numéro de téléphone : (613) 239-1054

Pour en savoir davantage, consultez la page [Renseignements et ressources en matière de droit civil](#), les [Règles de procédure civile](#) et le [site de la Cour supérieure de justice](#).

Le présent courriel et ses pièces jointes contiennent des renseignements confidentiels pouvant être privilégiés ou protégés de toute divulgation en vertu de la loi applicable ou d'une ordonnance du tribunal, et il est destiné uniquement au(x) destinataire(s) nommé(s) précédemment. Il est strictement interdit à toute autre personne que le(s) destinataire(s) voulu(s) de distribuer, d'examiner ou de copier le contenu de cette communication. Si vous avez reçu ce courriel par erreur, veuillez le signaler à l'adresse CivilClaimsOnline@ontario.ca et supprimer ce courriel.

Greffier, Cour supérieure de justice

Veillez ne pas répondre au présent courriel, car cette boîte de courriel n'est pas surveillée.